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Dagsorden 

Mødetidspunkt 5. oktober 2023 kl. 12.30 - 14.30 

Mødested Hobrovej 85, 9000 Aalborg 

Lokale CHV 2.1.26 

Referent juh 

Deltagere Jonnas Vestergaard, Formand HK Stat 

Annette Nibur Thomsen, Vicerektor EUC Nord 

Christian Kuno Pedersen, Vicekontorchef Region Nordjylland 

Ane Bislev, Lektor AAU 

Katharina Hauge Antonsen, Formand HK Kommunal 

Annette Rye, HR-partner Motorstyrelsen 

Bettina Hedeby Madsen, Direktør Kultur, Teknik og Miljø Hjørring Kommune 

Vibeke Bak Christensen, HR-manager Samsung Research Center  

 

Kristine Beier Larsen, studerende UCN 

 

Malene Gørtz Søberg Blond, uddannelsesleder, UCN 

Troels Muldbak Andersen, Lektor UCN 

Rasmus Skjoldager Guldbæk, Lektor UCN 

Katrina Bergen Dalsgaard, AC-medarbejder, UCN 

Julie Skoven Thomsen, administrativ medarbejder UCN 

Camila Klausen, kontorelev UCN 

Fraværende Lars Jørgensen, Rektor Dronninglund Gymnasium 

Roeland Løfberg, Økonomichef Aalborg Kommune 

Amalie Schultz Tjell, studerende UCN 

Mødeleder Malene Gørtz Søberg Blond 

Afdeling UCN Studiekontor Teknologi og Business 
  

 

Uddannelsesudvalgsmøde 

Der serveres kage, frugt og kaffe/the til mødet. 

 

1. Opstart af mødet  

1.1 Godkendelse af referat  
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1.2 Godkendelse af dagsordenen 

 

1.3 Orientering ved Malene Blond 

• Velkommen til nye medlemmer af udvalget   

•  Nyt bilag til bekendtgørelsen, nyt navn til uddannelsen og ny studieordning 

2. Uddannelsen lige nu  

2.1 Status på studerende v. Katrina 

Katrina viser data på de studerende i efteråret 2023 ift. antal, alderssammensætning osv.  

2.2 Holdene lige nu 

Rasmus og Troels fortæller kort om opstarten af det nye hold og om de øvrige hold, vi har på uddan-

nelsen lige nu, herunder hvad underviserne oplever, at de studerende er særligt optaget af ift. det 

fremtidige arbejdsliv.  

 

3. Tema: Bæredygtighed på uddannelsen 

Bæredygtighedsdagsordenen fylder meget i samfundet generelt, og derfor er det også væsentligt, at 

dimittender fra administrationsbacheloruddannelsen er klædt på til at håndtere bærdygtighedsdags-

ordenen i deres fremtidige arbejdsliv. Der er ingen direkte omtale af bæredygtighed som emne i ud-

dannelsens studieorden, men alligevel er det relevant at anvende bæredygtighedsaspekter i forbin-

delse med undervisningen på den forskellige temaer.  

Derfor ønsker uddannelsen, at Uddannelsesudvalget drøfter bæredygtighed på uddannelsen, herun-

der: Hvor meget skal bæredygtighed fylde på uddannelsen? Er der nogle bestemte aspekter af bæ-

redygtighed, vi skal inddrage i undervisningen pga. efterspørgsel fra aftagere? Hvad skal uddannel-

sen være opmærksomme på ift. bæredygtighed hos aftagerne og i administrative opgaver generelt.   

4. Eventuelt 
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